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ZAPISNIK
sa 148. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 24. kolovoza 2015.
u Maloj vijećnici s početkom u 08,00 sati

   
       Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica; Gordana Piskač, pročelnica JUO Grada
Delnica; Indira Rački Joskić, ravnateljica „Narodne knjižnice i čitaonice Delnice“; Zvezdana Jerković,
ravnateljica  Dječjeg vrtića  „Hlojkica“ Delnice;  Nikola  Muvrin,  direktor  KTD Risnjak-Delnice  d.o.o.;
Davorka  Grgurić,  voditeljica  Odsjeka  za  komunalni  sustav,  imovinu,  prostorno  uređenje  i  promet;
Nikolina Muhvić; upravni referent za imovinsko-pravne odnose; Dragan Abramović, zapovjednik JPV
Delnice;  Davorin  Klobučar,  djelatnik  GSC-a  Delnice;  Zrinka  Ružić,  stručni  suradnik  za  proračun  i
financije.

    Ispričali  izostanak:  Katarina  Mihelčić;  Mirela  Srkoč  Šenkinc;  Tomislav  Mrle  (umjesto  kojeg
sjednici prisustvuje Nikolina Muhvić); Đulio Jusufi (umjesto kojeg sjednici prisustvuje Zrinka Ružić);
Dario Medvedec (umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar).

PLANSKI KOLEGIJ

 ZRINKA RUŽIĆ
- Knjiženje ulaznih i izlaznih računa kao i faktura za srpanj.
- Ažuriranje izvoda, kompenzacija, izdavanje narudžbenica, usklađivanje kartica.
- Printanje potvrda o plaćenim računima.
- Komunikacija s Erste bankom u svezi otplate duga za Erste stanove.
- Isplaćivanje režijskih troškova i jednokratnih novčanih pomoći.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Poslovi djelomične revizije i otpisa građe, revizija i otpis slikovnica. Radi se o 400-tinjak knjiga

zastarjele ili uništene lektire.
- Radijska emisija.
- Napravljen je Pravilnik usluga knjižnične građe.
- Rad s pripravnicom.

NIKOLA MUVRIN
- Uređenje igrališta u Ulici Silvija Strahimira Kranjčevića.
- Nastavak košnje delničkog polja.
- Redovito davanje obavijesti o sahranama na web stranici.
- Rješavanje problema u radu fontane.
- U dimnjačarskoj službi trenutno rade dva dimnjačara, potrebno će biti nabaviti vozilo za što su

već i prikupljene ponude. Do sada je očišćeno ukupno 800 dimnjaka.



- Na groblju se urušava ulazna kapija, napravljen je rukohvat. 
ZVEZDANA JERKOVIĆ

- Pripreme za početak nove pedagoške godine.
- Izrađena su rješenja o godišnjoj strukturi radnog vremena djelatnica.
- U tijeku je ličenje prostora po naputku sanitarne inspekcije.
- U četvrtak će se održati sjednica Upravnog vijeća. 
- Raspisan je natječaj za odgajatelja i čistačicu na neodređeno vrijeme jer dvije djelatnice odlaze u

mirovinu.
- Bit će potrebno uzeti zamjenu za kolegicu koja je na porodiljnom dopustu.
- Za  organizaciju  Dječje  olimpijade  koja  bi  se  održala  u  svibnju  iduće  godine  u  Delnicama

potrebno je puno sredstava a trebalo bi i srediti igralište. To je ogroman posao za koji je potrebna
velika organizacija. Davorin Klobučar mišljenja je da se sama organizacija može pojednostaviti.
Predlaže  održavanje  sastanka  GSC-a  i  Dječjeg  vrtića  kako  bi  se  napravila  koncepcija.  O
troškovima treba razgovarati i svakako dati informaciju Zajednici sportova.

DRAGAN ABRAMOVIĆ
- Koriste se godišnji odmori.
- Rad s košarom.
- Organizacija Memorijala „Goran Gašparac Pupin“.
- Gospodin Mareković trebao bi započeti s radom u postrojbi od 1. 9. 2015.

DAVORIN KLOBUČAR
- Organizacija malonogometnog memorijalnog turnira „Tin Grgurić“ koji će se održati u subotu u

organizaciji Nogometnog kluba „Goranin“ i Udruge mladih „Re-Volt“.
- Ugostiteljskom  obrtu  „Zrinski“  poslan  je  dopis  u  svezi  popravka  fasade  nakon  mijenjanja

stolarije.

GORDANA PISKAČ
- Angažman oko radova na Supilovoj ulici na kojoj se upravo postavljaju ivičnjaci. Dosta vremena

gubi se na priključke vode i kanalizacije.
- Rasteretni kanal došao je do Štefićevog dola.
- Ukoliko bi od Komunalca dobili probnu bušotinu tada bi u Ulici kralja Petra Krešimira pokušali

bušiti upojni bunar i poboljšati prohodnost.
- Odvijaju se radovi na potpornom zidu prema Podgori.
- Radi se na pripremi teksta UPU-a Delnica vezano za tržnicu.
- Hidroelektri je poslan dopis o prihvaćanju njihovog darovanja objekta.
- Od projektantice se čeka odgovor za nijansu, strukturu i način obrade kubusa.
- Izvršen je uviđaj na terenu u Maloj Lešnici u svezi popravka bijele ceste.
- Komunikacija s Konzervatorskim uredom u Rijeci u svezi popisa i snimanja eksponata za muzej.
- Ministarstvo  turizma  raspisalo  je  natječaj  na  koji  će  se  prijaviti  uređenje  podrumskog  dijela

zgrade Turističkog ureda.

DAVORKA GRGURIĆ
- Radovi vezani uz rekonstrukciju Supilove ulice te na rasteretnom kanalu.
- Na semaforu je potrebno postaviti brojače sekundi jer su za sada postavljeni samo mali brojači i

tome je prilagođena vertikalna signalizacija. Kada sve bude gotovo izradit će se izvješće za Fond
za zaštitu okoliša za sufinanciranje.

- Poslovi ponovnog ishođenja građevne dozvole za cestu u Poslovnoj zoni K1.
- Popravak makadam ceste za Malu Lešnicu.



- Naručena je linijska rešetka za Ulicu Kuti zbog plavljenja.
- Poslovi na legalizaciji, izdavanje rješenja i evidencija komunalnog doprinosa.
- Odgovoriti  na  zahtjev  Ministarstva  graditeljstva  i  sačiniti  popis  objekata  koji  su  oslobođeni

plaćanja komunalne naknade prema našim odlukama.
- Ovrhe za neplaćanje komunalne naknade.
- Danas će se prema PGŽ uputiti preliminarno izvješće za elementarnu nepogodu.
- Subvencija za autobusni linijski prijevoz.
- U suradnji  s  djelatnicima  MUP-a  napravljen  je  popis  nedostajuće  vertikalne  signalizacije  na

pješačkim prijelazima. Radi se o 70-ak znakova što je veliki financijski izdatak.
- Od Ugostiteljskog obrta Zrinski dobiven je zahtjev za postavu snjegobrana za što će se zatražiti

ponuda.
- Kontrola računa KTD Risnjak.
- Započinje čišćenje upojnih bunara.

NIKOLINA MUHVIĆ
- Poslovi vezani uz prodaju zemljišta u Crnom Lugu.
- Prema očitovanju Ministarstva kulture „Damski most“ nije potrebno upisivati u Gruntovnicu jer

se radi o dobru od lokalnog značaja.
- Rješavanje „Mrtvica“.
- Odjava volontera.
- Izrada mjesečnog izvješća o socijali te izvješća o oprostu dugova za PGŽ.
- Centar za participaciju žena u civilnom društvu dostavio je zahtjev za prostorom u kojem bi radili

jednom mjesečno.
- Od  Sportske  zajednice  PGŽ  dobivena  je  ponuda  da  prihvatimo  domaćinstvo  Olimpijskog

festivala dječjih vrtića u 2016. 
- Sportska zajednica zatražila je da se jedan njihov član imenuje u Nadzorni odbor GSC-a.

Na kraju sjednice gradonačelnik je zatražio da se pripreme materijali za sjednicu Gradskog vijeća Grada
Delnica koju treba planirati zadnjeg četvrtka u mjesecu rujnu.

 Dovršeno u 9,00 sati.

 Tajnica gradonačelnika                                                                                       Gradonačelnik
 Klaudija Kumpar                                                                                                 Ivica Knežević, dipl. iur.


